

Terms & Conditions

1. Offers are valid from now until 21 April 2019.
2. Offers are for dine-in consumption only.
3. Offers are subject to availability. Advance reservation is required. Please quote "HLDCLUB15" as promotion code upon booking.
4. Offers are not transferable and cannot be exchanged for cash or other products nor used in conjunction with other offers, discounts or Henderson Club Year-round offer.
5. Offer can only be used once per table per visit. Splitting bills is not allowed.
6. Offers are not applicable to beverages (except for Vibes Pop Artsy Cocktails offer), VIP room (except for Cuisine Cuisine at The Mira), private party and take-away food.
7. Offers are subject to 10% service charge of original price.
8. Henderson Club members are required to present Henderson Club Membership Card (printed cards or mobile app e-cards, including Henderson Club Black Card and Emerald Card) or settle payment with BOC Henderson Club VISA Card to enjoy the offer.
9. The Mira Hong Kong reserves the right of final decision in case of any dispute.

條款及細則

1. 優惠適用於即日起至 2019 年 4 月 21 日。
2. 優惠只適用於堂食消費。
3. 優惠需視乎供應情況而定，須預先訂座。請於訂座時使用「HLDCLUB15」為推廣編號。
4. 優惠不可兌換現金及其他產品，以及不可與其他優惠或折扣、恒地會會員全年折扣優惠同時使用。
5. 每檯每次只可享用優惠一次，恕不接受分單。
6. 優惠不適用於飲料 (Vibes 流行藝術雞尾酒優惠除外)、貴賓廳之特別活動 (The Mira 國金軒除外)、私人派對或外賣食品。
7. 優惠需另收加一服務費，並按原價計算。
8. 恒地會會員必須出示恒地會會員卡(印刷版或手機應用程式內之電子會員卡均適用，包括恒地會 Black 黑卡和 Emerald 寶石卡)或以「中銀恒地會 VISA 卡」付款，以享用優惠。
9. 如有任何爭議，The Mira Hong Kong 保留最終決定權。